
Van: Pierre Hendriks [mailto:pierre.hendriks@gmail.com]  
Verzonden: donderdag 6 augustus 2020 

Aan: Beek van Willibrord; Hulsteijn van Janine; Peperzak Rob; Janssen Rob; Reintjes Twan; Bergen 

van Jacques; Sutmuller Jos; Rutten Ronnie; Reinten Remco; Frentz Hans; Essen van Hendrik Jan; 
Mulder Fake; Rodoe Holger; Knigge Fred; Nijst Bram; Sonnemans Anke; Pubben Frank; Wessels Paul; 

Brouwers Luc; Hillebrand Joy; Janssen Anieta; Griffie 
CC: Ed en El; Minet Coenders; Ton Willems; Tofri Basten; Eelco Basten; Will Verwer; Anton en 

Hanneke Van Dijk Buren 

Onderwerp: Reactie Commissie MER en andere stukken 

 

Geacht college en leden van de raad van gemeente Gennep,  

1.      Wellicht ten overvloede stuur ik u hierbij het kritisch rapport en persbericht van de 

Commissie MER van vandaag over het voorontwerp bestemmingsplan uitbreiding haven.  

2.      Andere stukken. 

Zoals u weet is de vereniging Hèjje Mojjer gericht op het bevorderen van de 

leefbaarheid van ons dorp. En daar maken wij ons bijzonder grote zorgen over. 

Uiteraard is het van groot belang welke effecten de haven op de leefbaarheid, 

veiligheid en omgeving van de waterwoonwijk en Heijen hebben, maar Hèjje Mojjer 

richt zich op meer zaken, naast het bevorderen van diverse initiatieven, ook via onze 

projectgroepen. 

Zoals u weet is het Voorzieningenplan in 2018 gepresenteerd.  

De actiepunten daaruit zijn voortvarend ter hand genomen en resulteren bv. in een 

groeiende samenwerken (clustering) van verenigingen en organisaties via een 

verenigingsoverleg met het doel om om te gaan met het krimpend aantal vrijwilligers, 

maar ook met het doel om accommodaties samen te gebruiken. De Dorpskamer wordt 

gebouwd en de dorpsondersteuner is enthousiast aan het werk. 

Ook is april 2019 een doorgerekend plan ingediend om d’n Toomp, school en gymzaal 

om te vormen tot een Multifunctionele Accommodatie. Een prachtig plan, m.n. 

uitgewerkt door dhr. Eelco Basten, wat ook positieve impulsen geeft aan de diverse 

partners en aanzetten geeft tot een verbeterde ruimtelijke indeling rond het toekomstig 

MFA.(Zie bijlage). 

Bovendien is onder de Heijenaren een enquête woonbehoefte gehouden. (Zie bijlage). 

Daaruit blijkt, tot onze vreugde, dat een grote groep jongeren in Heijen wil blijven 

wonen. Ook de enquête van de gemeente geeft dit beeld weer. De vraag is nu alleen: 

waar? Zoals al veelvuldig benoemd is Heijen omsloten, is er vrijwel geen ruimte voor 

woningbouw. Heijen blijkt uit de rapporten de snelst vergrijzende kern van de 

gemeente. Ook de schoolpopulatie neemt dramatisch af. Daarom is woningbouw in 

Heijen om vergroening te bevorderen en deze groep jongeren in het dorp te houden 

van bijzonder groot belang! De groep jongeren zelf zal zich zelf ook hierover bij u 

melden. 
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Wij hopen dat wij over bovengenoemde zaken binnenkort met u aan tafel kunnen om 

mogelijke oplossingen te bespreken. 

  

Met vriendelijke groet, 

  

Pierre Hendriks, 

Voorzitter van vereniging Hèjje Mojjer 


